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Description of Visuals of the TVAPI on “2019 Rural Ordinary Election 

Phase 4 - POLLING ” for Home Affairs Department (Cantonese) 

畫面內容描述： 開鏡看見一片美麗的藍天白雲 

螢幕蓋字: 2019 村代表選舉   

旁白説:  

旁白: 村代表選舉  

畫面內容描述： 畫面轉到遠鏡見鄉郊一列海邊的村屋 

螢幕蓋字: 2019 村代表選舉 

          投票日: 2019年 1月 6日 

 2019年 1月 13日 

旁白説: 

旁白: 會喺 2019年 1月 6號同 13號舉行 

畫面內容描述： 畫面轉到長鏡頭見到古老村屋前，一名中年男士和清水灣的

一男青年, 拿著 “踴躍投票”字樣的紙板, 呼籲目標觀眾投票 

螢幕蓋字: 2019 村代表選舉 

  投票日:  2019年 1月 6日   

2019年 1月 13日 

畫面內容描述： 畫面轉到長鏡頭見長洲 

螢幕蓋字: 2019街坊代表選舉 

旁白説:  

旁白: 街坊代表選舉 
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畫面內容描述： 畫面轉到長洲大街上的女青年丶拿著上有 “踴躍投票”字樣的

紙板, 再轉到大澳蝦醬廠內的女長者拿著“踴躍”字樣的紙板, 畫

面迅速轉到新界村屋前的男長者拿著上有 “投票”字的紙板，

以及大澳的男長者，拿著上有 “踴躍投票”字的紙板。 

螢幕蓋字: 街坊代表選舉 

    投票日: 2019年 1月 20日 

旁白説: 

旁白: 就會喺 2019年 1月 20號舉行 

畫面內容描述： 畫面連續轉到坪洲的女青年丶新界村屋前的中年男士 和新界

村屋前的中年女士, 都拿著 “踴躍投票”字樣的紙板呼籲投票。 

畫面內容描述： 切換到多個鏡頭, 包括鄉郊村屋前的外籍男青年丶新界村屋前

的中年男士和長洲的中年男士, 他們都分別拿著 “帶備身分證

明文件正本”字樣的紙板。 

旁白説: 

旁白: 合資格嘅選民，到時一定要帶埋身分證明文件正本去投票呀 

畫面內容描述： 畫面轉到中距鏡見一車身上有“搬屋Moving”字樣的貨車,剛

駛離一郷郊地方, 下一鏡見貨車响市區數幢高樓住宅大廈前面

停低 

旁白説: 

旁白: 唔再住喺現有鄉村或墟鎮，就唔符合選民資格，投票即屬違

法 

畫面內容描述： 最後切換到優美嘅郷郊同幾間村屋. 

螢幕蓋字: 2019鄉郊一般選舉 

 www.had.gov.hk/rre  

2152 1521 

民政事務總署標誌 

http://www.had.gov.hk/rre


3 

旁白説: 

旁白: 想了解詳情，請致電 2152 1521 
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Description of Visuals of the TVAPI on “2019 Rural Ordinary Election 

Phase 4 - POLLING ” for Home Affairs Department (ENGLISH) 

Description of visuals: Opening shot shows a clear blue sky 
Super: 2019 Village Representative Election 

Voice-over says: 

Voice-over: The Village Representative Election 

Description of visuals: Switches to long shot of a village near the seaside 

Super: Village Representative Election 
 Polling Days: January 6, 2019  

January 13, 2019 

Voice-over says: 

Voice-over: will be held on January 6 and 13, 2019 

Description of visuals: The scene switches to a  man at around 40 years old in front of an 
old village house in New Territories and a young man in Clear 
Water Bay. Both of them hold up a cardboard sign of “Cast Your 
Vote” 

Super: Village Representative Election 
 Polling Days: January 6, 2019  

January 13, 2019 

Description of visuals: The scene switches to long shot of Cheung Chau. 

Super: 2019 Kaifong Representative Election 

Voice-over says:  

Voice-over: The Kaifong Representative Election 
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Description of visuals: Cut to a series of shots showing a young woman on Cheung Chau 
Island; an elderly woman in salted shrimp paste factory in Tai O; 
an elderly man in front of village houses in New Territories; an 
elderly man in Tai O; a young woman on Peng Chau Island and a 
middle-aged man in a village in New Territories.  

All of them are holding a cardboard sign of  “Cast Your Vote”, . 

Super: Kaifong Representative Election 
 Polling Days: January 20, 2019 

Voice-over says: 

Voice-over: …is on January 20, 2019 

Description of visuals: The scene switches to a middle-aged woman in front of some 
village houses ; a foreign young man in front of some village 
houses and a middle-aged man in a village in New Territories, 
respectively. Each of them is holding up a cardboard sign reads 
“Bring the Original of Your Identity Document” 

Voice-over says: 

Voice-over: All eligible electors must bring the original of their identity 
document to vote  

Description of visuals: The scene switches to a medium shot of a truck, with sign of “搬

屋Moving” leaves a village and cut to the truck stops in front of a 

few blocks of high-rise multi-storey residential buildings in town.  

Voice-over says: 

Voice-over: People who have moved out of an Existing Village or Market Town 
are no longer eligible to be electors  

They will commit an offence if they vote 

Description of visuals: Cut to a beautiful scenic view of some village houses in New 
Territories.  

Super: 2019 Rural Ordinary Election 
  www.had.gov.hk/rre  

2152 1521 

Home Affairs Department Logo 

Voice-over says: 

http://www.had.gov.hk/rre
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Voice-over:  For enquiries, please call 2152 1521 

 


